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 採訪邀請 (提示)  
 

香港民研今天發布防疫新安排初步調查結果及「疫後復常指數」分析 

 
特首林鄭月娥昨日宣布各項防疫措施最新安排，包括重開七類處所，及放寬限聚令和食

肆座位限制。香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 立即進行民意調查，初

步結果將於今天 (5 月 6 日)下午舉行的發布會公布。至於香港民研制訂的「疫後復常指

數」，最新的結果如下： 

 

指數發放日期 6/5/2020 

疫後復工指數 53.8 

疫後復課指數 46.3 

疫後復聚指數 62.5 

疫後公共設施重開指數 60.8 

疫後復業指數 (美容) 61.3 

疫後復業指數 (酒吧) 57.2 

疫後復業指數 (飲食) 65.8 

疫後復業指數 (電影) 62.7 

 
在今天的發布會上，曾祈殷醫生及鍾劍華博士將就調查結果作出評論，詳情如下： 
 

日期： 2020 年 5 月 6 日 (星期三) 
時間： 下午 2 時 30 分 
地點： 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓 
主持： 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 
講者： 感染及傳染病專科醫生 曾祈殷 
 香港民意研究所副行政總裁 鍾劍華 
 香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝 

 
為了在疫情下方便傳媒採訪，香港民研會安排視像採訪，透過 Skype Meet Now 接受記

者網上提問，請致電下述呂小姐作出安排。 
 
查詢：請致電 6641 2363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡呂小姐。 
 
 
2020 年 5 月 6 日 
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 Press Invitation (Reminder)  
 

HKPOP will today announce the preliminary survey results on the new epidemic prevention 
measures and analysis on the “Post-Epidemic Normality Resumption Indexes” 

 

The Chief Executive Carrie Lam yesterday announced the latest arrangements for various epidemic 
prevention measures, including the reopening of seven types of premises and relaxing prohibitions on 
group gathering and restrictions on restaurant seating. The Hong Kong Public Opinion Program 
(HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) immediately surveyed 
people’s reactions, it will release its preliminary findings at this afternoon’s (May 6) press 
conference. As for the “Post-Epidemic Normality Resumption Indexes (PENRIs)” constructed by 
HKPOP, their latest readings are as follows: 
 

Release Date of Indexes 6/5/2020 

Post-Epidemic Work Resumption Index (PEWRI) 53.8 
Post-Epidemic School Resumption Index (PESRI) 46.3 

Post-Epidemic Gathering Resumption Index (PEGRI) 62.5 
Post-Epidemic Public-Facilities Re-open Index (PEPRI) 60.8 

Post-Epidemic Business Resumption Index (Beauty) 61.3 
Post-Epidemic Business Resumption Index (Bar & Club) 57.2 

Post-Epidemic Business Resumption Index (Catering) 65.8 
Post-Epidemic Business Resumption Index (Film) 62.7 

 

At the press conference this afternoon, Dr Joseph Tsang and Dr Kim-Wah Chung will comment on the 
survey results. Details are as follows: 
 

Date:  May 6, 2020 (Wednesday) 
Time:  2:30pm  
Venue:  3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 
Convener: Robert Chung  President and CEO, HKPORI 
Speakers:  Joseph Tsang Specialist in Infectious Disease 

Kim-Wah Chung Deputy CEO, HKPORI 
Edward Tai  Data Science Manager, HKPORI 

 
To facilitate media participation amidst the pandemic, HKPOP will also take questions from the press 
through online conferencing using “Skype Meet Now”. Please call Miss Lui at the following number 
to make arrangements. 
 
For any enquiries, please contact Miss Lui at 6641 2363 or by email enquiry@pori.hk. 
 
May 6, 2020 


